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Hej, 

Nu har vi i styrelsen haft möte igen. På vår agenda står det fortlöpande arbetet 
med våra tre mest prioriterade projekt: uthyrning av lokaler, renoveringen av 
värmesystemet och fiber.  

Uthyrningen av Anna Gutevas lokal  är fortfarande inte löst. Styrelsen jobbar 
med ett antal lösningar, men tar tacksamt emot om tips om medlemmarna vet 
någon som är intresserad! 

Häromdagen träffade vi en möjlig entreprenör för renovering av vårt 
värmesystem och det verkar som att kostnaden för projektet kommer bli högre 
än tidigare beräknat. En bidragande orsak till detta är att vi har fler element än 
uppskattat. Arbete fortsättar och vi får se vad det landar. Vi vill passa på att tack 
alla som svarat på enkäten om värmen i era lägenheter! 

Angående fiber så förhandlar vi just nu med ett antal leverantörer - mer info 
kommer framöver. 

Till sist lite praktisk information som står kvar från förra månaden. Under 
sommaren (troligtvis någon gång i juni/juli) kommer två lägenheter i DHT5 att 
bygga balkong. Detta innebär att det på föreningens innergård kommer stå en 
byggställning under cirka två veckor. De som bor i berörda lägenheter är 
informerade sedan tidigare, men vill be alla (stora men speciellt de lite yngre) att 
vara lite extra försiktiga när ni vistas på innergården när ställningarna står 
uppställda och/eller jobb utförs.  

Sist men inte minst, vill styrelsen upprätta en uppdaterad kontaktlista över 
föreningens medlammar, främst i syfte att snabbt kunna komma i kontakt med 
medlemmar i händelse av olycka, exempelvis en vattenläcka men även för att 
kunna skicka ut aktuell information.   Vänligen gå in på 
http://bit.ly/BrfValpen och fyll i era uppgifter.  

 

Vänliga hälsningar Fiona och brf Valpen styrelse 	  


